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   Protokół nr XXXVI/2022 

przebiegu XXXVI sesji Rady Powiatu w Śremie, 

przeprowadzonej w trybie zdalnym w piątek 28 stycznia 2022 r. 

  

Obrady rozpoczęto o godz. 13.00. 

W sesji udział wzięło 13 Radnych. Nieobecni usprawiedliwieni byli Radni Hieronim Bartkowiak, 

Artur Bielawski, Elżbieta Michalska oraz Paweł Wojna.  

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

W obradach uczestniczyła również: 

1. Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak.  

2. Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik. 

  

Zaproszenie na sesję stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski otworzył obrady XXXVI sesji Rady Powiatu  

w Śremie. Powiedział, że na podstawie art. 32 ust. 2, pkt 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku  

o samorządzie powiatowym (Dz. U. z 2020 r. poz. 920 ze zm.), w związku z art.15zzx ust.1  

i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi 

sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020 r. poz. 1842 ze zm.) przeprowadzimy w trybie zdalnym 

sesje. 

 

Poinformował zgromadzonych, że obrady sesji Rady Powiatu są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz oraz dźwięk a podstawą prawną tej rejestracji jest art. 6 ust. 

1 lit. c rozporządzenia ogólnego o ochronie danych osobowych. Zgodnie z którym przetwarzanie 

jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego wskazanego w art. 15 ust. 1a ustawy o 

samorządzie powiatowym. 

  

Na podstawie listy obecności stwierdził (każdy Radny potwierdził swoją obecności wciskając 

przycisk kworum w systemie eSesja, radni Hieronim Bartkowiak, Artur Bielawski, Elżbieta 

Michalska oraz Paweł Wojna nie potwierdzili swojej obecności), że w sesji uczestniczy 13 

Radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi quorum i Rada jest 

władna podejmować prawomocne uchwały.  

 

 Przewodniczący zgłosił wniosek od Zarządu Powiatu o rozszerzenie porządku obrad o punkt 

dotyczący podjęcia uchwały w sprawie sprostowania omyłki pisarskiej w uchwale 

XXXV/262/2022 Rady Powiatu w ustalenia wykazu i planu finansowego wydatków, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego oraz ustalenia ostatecznego terminu ich dokonania, który 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie wprowadzenie wymienionego punktu do porządku 

obrad. Rada powiatu (13 głosów za) rozszerzyła porządek sesji o ww. punkt. Po zmianie porządek 

przedstawia się następująco: 

 

Porządek obrad:  
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji. 

3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania uchwał Rady Powiatu. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu. 
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5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia dla rodzin zastępczych 

zawodowych, rodzin zastępczych zawodowych specjalistycznych, prowadzących rodzinny 

dom dziecka, rodzin zastępczych zawodowych pełniących funkcję pogotowia rodzinnego, 

oraz świadczenia przysługującego na czas sprawowania funkcji rodziny pomocowej. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLVI/357/2018 Rady Powiatu w Śremie z dnia 

05 października 2018 r. w sprawie zatwierdzenia do realizacji w okresie od dnia  

1 stycznia 2019 roku do dnia 31 grudnia 2022 roku projektu współfinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja 

Rozwój 2014-2020. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr VII/55/2019 Rady Powiatu w Śremie z dnia 25 

kwietnia 2019 r. w sprawie zatwierdzenia do realizacji w okresie od dnia 1 stycznia 2019 roku 

do dnia 31 grudnia 2022 roku projektu współfinansowanego ze środków Europejskiego 

Funduszu Społecznego w ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na 

lata 2014-2020.   

8. Podjęcie uchwały w sprawie złożenia wniosku do Ministra Obrony Narodowej o zezwolenie 

na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w Technikum Nr 2 w Śremie w Zespole 

Szkół Technicznych im. Hipolita Cegielskiego w Śremie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku Powiatu Śremskiego za rok 2021. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na własność powiatu 

śremskiego nieruchomości gruntowej, położonej w Śremie przy ul. Stefana Grota 

Roweckiego, z przeznaczeniem na cele drogowe. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Śrem pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2022 rok. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową powiatu śremskiego. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania omyłki pisarskiej w uchwale XXXV/262/2022 Rady 

Powiatu w Śremie z dnia 17 grudnia 2021 r. w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego 

wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego oraz ustalenia ostatecznego 

terminu ich dokonania. 

15. Sprawozdanie z działalności Komisji stałych Rady Powiatu w 2021 r. 

16. Interpelacje i zapytania Radnych. 

17. Wnioski i oświadczenia radnych. 

18. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

19. Zamknięcie sesji. 

 

Ad 2. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają uwagi do protokołu  

z XXXV posiedzenia Rady Powiatu? 

 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie, w wyniku którego Protokół XXXV sesji z dnia 

17.12.2021 r. został przyjęty przez Radę Powiatu (13 głosów za).  
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Ad 3.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że sprawozdanie Zarządu Powiatu  

z wykonania uchwał Rady Powiatu dotyczące sesji z dnia 17.12.2021 r. stanowiące załącznik nr 

3 do protokołu nie wymaga uzupełnienia. Zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

sprawozdawcy? 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 4. 

Starosta Śremski Zenon Jahns odczytał uzupełnienie sprawozdania z działalności Zarządu 

Powiatu w Śremie. Sprawozdanie z uzupełnieniem stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

sprawozdawcy? 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 5.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia dla rodzin 

zastępczych zawodowych, rodzin zastępczych zawodowych specjalistycznych, prowadzących 

rodzinny dom dziecka, rodzin zastępczych zawodowych pełniących funkcję pogotowia rodzinnego, 

oraz świadczenia przysługującego na czas sprawowania funkcji rodziny pomocowej. 

 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji 

Zdrowia przez panią Karolinę Gałuszka –Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Śremie, więc otworzył dyskusję poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie komisji stałych i Klubów. (Opinie 

komisji i klubów do wszystkich podejmowanych uchwał stanowią załącznik nr 5 do protokołu). 

 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony Środowiska zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXXVI/270/2022 sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia dla rodzin zastępczych 

zawodowych, rodzin zastępczych zawodowych specjalistycznych, prowadzących rodzinny dom 

dziecka, rodzin zastępczych zawodowych pełniących funkcję pogotowia rodzinnego, oraz 

świadczenia przysługującego na czas sprawowania funkcji rodziny pomocowej została podjęta 

przez Radę Powiatu (13 głosów za) i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad 6.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLVI/357/2018 Rady Powiatu w Śremie 

z dnia 05 października 2018 r. w sprawie zatwierdzenia do realizacji w okresie od dnia 1 stycznia 
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2019 roku do dnia 31 grudnia 2022 roku projektu współfinansowanego ze środków Europejskiego 

Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji 

Budżetu, przez panią Zofię Barcz Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Śremie więc poprosił o 

zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie komisji stałych i Klubów.  

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Przestrzegania Prawa zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXXVI/271/2022 zmieniająca Uchwałę Nr XLVI/357/2018 Rady Powiatu w Śremie z 

dnia 05 października 2018 r. w sprawie zatwierdzenia do realizacji w okresie od dnia 1 stycznia 

2019 roku do dnia 31 grudnia 2022 roku projektu współfinansowanego ze środków Europejskiego 

Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020, 

została podjęta przez Radę Powiatu (13 głosów za) i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad 7.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej Uchwałę Nr VII/55/2019 Rady Powiatu w Śremie 

z dnia 25 kwietnia 2019 r. w sprawie zatwierdzenia do realizacji w okresie od dnia 1 stycznia 

2019 roku do dnia 31 grudnia 2022 roku projektu współfinansowanego ze środków Europejskiego 

Funduszu Społecznego w ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 

2014-2020. Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu 

Komisji, przez panią Zofię Barcz Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Śremie więc poprosił o 

zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie komisji stałych i Klubów.  

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Przestrzegania Prawa zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 
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Uchwała nr XXXVI/272/2022 zmieniająca Uchwałę Nr VII/55/2019 Rady Powiatu w Śremie 

z dnia 25 kwietnia 2019 r. w sprawie zatwierdzenia do realizacji w okresie od dnia 1 stycznia 

2019 roku do dnia 31 grudnia 2022 roku projektu współfinansowanego ze środków Europejskiego 

Funduszu Społecznego w ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 

2014-2020 została podjęta przez Radę Powiatu (13 głosów za) i stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

 

Ad 8.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie złożenia wniosku do Ministra Obrony Narodowej o 

zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w Technikum Nr 2 w Śremie w 

Zespole Szkół Technicznych im. Hipolita Cegielskiego w Śremie. Powiedział, że uchwała była 

przedstawiona na wczorajszym posiedzeniu Komisji Oświaty przez panią Wioletę Jastrząbek 

Naczelnika Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji Powiatu Starostwa Powiatowego w  

Śremie, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie komisji stałych i Klubów. 

 

Komisja Oświaty, Kultury Sportu i Rekreacji zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXXVI/273/2022 w sprawie złożenia wniosku do Ministra Obrony Narodowej o 

zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w Technikum Nr 2 w Śremie w 

Zespole Szkół Technicznych im. Hipolita Cegielskiego w Śremie została podjęta przez Radę 

Powiatu (12 głosów za, 1 wstrzymujący się) i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

 Ad 9.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Śremskiego za rok 2021. 

Powiedział, że uchwała była przedstawiona na wczorajszym posiedzeniu Komisji Budżetu przez 

pana Ryszarda Lewandowskiego Inspektora do spraw zarządzania kryzysowego, ochrony ludności 

i spraw obronnych Starostwa Powiatowego w Śremie, więc otworzył dyskusję i poprosił o 

zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie komisji stałych i Klubów. 

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Przestrzegania Prawa zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  
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Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość nie zaopiniował projektu 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXXVI/274/2022 w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Śremskiego za rok 2021 została podjęta przez Radę Powiatu 

jednogłośnie (13 głosów za) i stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Ad 10.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na własność 

powiatu śremskiego nieruchomości gruntowej, położonej w Śremie przy ul. Stefana Grota 

Roweckiego, z przeznaczeniem na cele drogowe. Poinformował, że projekt uchwały był 

przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji, przez pana Marka Matuszewskiego Zastępcę 

Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Starostwa Powiatowego w 

Śremie więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie komisji stałych i Klubów. 

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXXVI/275/2022 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na własność 

powiatu śremskiego nieruchomości gruntowej, położonej w Śremie przy ul. Stefana Grota 

Roweckiego, z przeznaczeniem na cele drogowe została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie 

(13 głosów za) i stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Ad 11.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie udzielenia Gminie Śrem pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej. Pani Izabela Ratajczak (wideokonferencja) Poinformował, że projekt uchwały był 

przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji, przez panią Joannę Szczepaniak Skarbnik 

Powiatu więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie uchwałę. 
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Uchwała nr XXXVI/276/2022 w sprawie udzielenia Gminie Śrem pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej (pomoc na działalność bieżącą schroniska dla bezdomnych zwierząt w Gaju) 

została podjęta przez Radę Powiatu (13 głosów za) i stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Ad 12.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2022 rok. 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym 

posiedzeniu Komisji, więc poprosił jedynie o przedstawienie autopoprawek. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak (wideokonferencja) przedstawiła autopoprawki, które 

stanowią załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący Rady odczytał opinie Komisji i Klubów o projekcie uchwały. 

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Przestrzegania Prawa zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę wraz z 

autopoprawkami. 

 

Uchwała nr XXXVI/277/2022 zmieniająca uchwałę budżetową na 2022 rok została podjęta przez 

Radę Powiatu (13 głosów za) i stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 13. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu śremskiego. 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym 

posiedzeniu Komisji, więc poprosił jedynie o przedstawienie autopoprawek. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak (wideokonferencja) przedstawiła autopoprawki, które 

stanowią załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

 

Radni nie zgłosili więcej głosów. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie Komisji i Klubów o projekcie 

uchwały. 

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Przestrzegania Prawa zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 
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Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę wraz z 

autopoprawkami. 

 

Uchwała nr XXXVI/278/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu śremskiego została podjęta przez Radę Powiatu (13 głosów za) i stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu.  

 

Ad 14.   

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie sprostowania omyłki pisarskiej w uchwale 

XXXV/262/2022 Rady Powiatu w Śremie z dnia 17 grudnia 2021 r. w sprawie ustalenia wykazu i 

planu finansowego wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego oraz ustalenia 

ostatecznego terminu ich dokonania. Poprosił panią Skarbnik o omówienie projektu uchwały, 

który stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak (wideokonferencja) omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXXVI/279/2022 w sprawie sprostowania omyłki pisarskiej w uchwale 

XXXV/262/2022 Rady Powiatu w Śremie z dnia 17 grudnia 2021 r. w sprawie ustalenia wykazu i 

planu finansowego wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego oraz ustalenia 

ostatecznego terminu ich dokonania została podjęta przez Radę Powiatu (13 głosów za) i stanowi 

załącznik nr 18 do protokołu.  

 

Ad 15. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego sprawozdań z działalności Komisji stałych Rady Powiatu w 2021 r. 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim Radnym za prace w poprzednim roku. Dodał, że 

niektórzy radni pracują w kilku komisjach, co nie jest łatwe z uwagi na szeroki zakres 

obowiązków. Dodał, że sprawozdania z działalności komisji budżetu, zdrowia i oświaty były 

przedstawione na ostatnich posiedzeniach. Natomiast komisja skarg i rewizyjna działają w inny 

sposób, a ich sprawozdania znajdują się w materiałach sesyjnych. Następnie poprosił o zgłaszanie 

pytań. Radni nie zgłosili pytań. 

  

Sprawozdania z działalności komisji stanowią załączniki do protokołów z komisji natomiast 

sprawozdania Komisji Rewizyjnej oraz Skarg, Wniosków i Petycji stanowią załącznik nr 19 do 

protokołu. 
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Ad 16. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają interpelacje lub 

zapytania?  

 

Radni nie zgłosili głosów.     

Przewodniczący powiedział, że na wszystkie złożone interpelacje zostały udzielone odpowiedzi z 

wyjątkiem dwóch, na które odpowiada Burmistrz Śremu. Zapewnił, że w ciągu najbliższych dni 

zostaną udzielone odpowiedzi na wszystkie interpelacje. 

 

Ad 17. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają wnioski lub 

oświadczenia. 

 

Radny Emil Majsner (wideokonferencja) powiedział, że sytuacje złe będzie piętnował, natomiast 

dobre pokazywał. Podziękował Radzie i panu Staroście za ujęcie w budżecie punktu dot. remontu 

drogi na odcinku Chrząstowo-Łężek-Sroczewo. Dodał, że są na terenie naszego powiatu miejsca 

odrobine gorsze pod względem infrastruktury. „Być może jest to spowodowane tym ,że nie są 

dopieszczane przez miejscowe gminy. Tak jest właśnie w tym przypadku, że gmina Książ Wlkp. 

trochę zapomniała, że jest miejscowość Łężek. Dlatego należą się podziękowania, za to że 

zostanie tam przeprowadzona inwestycja na kwotę ok. 2,3 mln zł”. Radny dodał, że może nie 

zgadzać się z panem Starostą w kilku kwestiach np. dodatków sportowych, motywacyjnych itd., 

ale jeśli chodzi o drogi to nasz powiat na tle kraju nie wygląda źle. Oczywiście są powiaty 

„dopieszczone” pod każdym względem, ale są też powiaty gdzie drogi są w gorszym stanie. 

Wyraził nadzieję, że PZD w Śremie będzie reagował kiedy powstaną dziury w drogach po okresie 

zimowym. Dodał, że zarówno Rada jak i pan Starosta nie dysponuje swoimi pieniędzmi tylko 

powierzonymi dlatego należą się podziękowania.  

 

Nie zgłoszono więcej głosów.  

 

Ad 18. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że w okresie międzysesyjnym wraz z 

Panem Starostą brał udział w obchodach rocznicy Powstania Wielkopolskiego. 

 

Poinformował, że najbliższe posiedzenia komisji odbędą się 24.02 (czwartek) natomiast sesja 

odbędzie się 25.02 (piątek).    

 

Ad 19. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski podziękował za udział w obradach i zamknął 

XXXVI sesję Rady Powiatu w Śremie o godzinie 1327. 
 

 

Protokołowała:  

Elżbieta Lewandowska – Jaśniak 

 

 

 

 


